
Datum
Onderwerp

16 mei 2023
uitkomsten rondgang park
Brakkenstein

Postadres
Gemeente Nijmegen
SRlO
Postbus9105

6500 HG Nijmegen

Bezoekadres
Korte Nieuwstraat 6

6511 PP Nijmegen

T 14024
nijmegen.nl

Contactpersoon
Willie Arends
w.arends@nijmegen.nl
T 024- 329 27 79

Ons kenmerk
D23.0469540

Beste inwoner/betrokkene bij park Brakkenstein,

Op 30 maart hebben we samen een rondgang gemaakt door park Brakkenstein. Hiervoor
was u samen met andere betrokkenen en enkele deskundigen van binnen en buiten de
gemeente uitgenodigd. Tijdens de rondgang zijn de gedachten achter het
revitaliseringsplan nog eens toegelicht. Onder andere aan de hand van voorbeelden in het
park. Ook kon u uw standpunten duidelijk maken. Met de gedeelde informatie, inzichten,
zorgen en wensen die tijdens de rondgang zijn gedeeld, zijn we tot een besluit gekomen
over de bomenkap in park Brakkenstein. Dit besluit lichten we graag in deze brief toe.
Daarnaast informeren we u graag over het vervolg van de herinrichting van het park.

Herstellen en opknappen park Brakkenstein minder ingrijpend en over langere
periode
Het doel van het plan voor park Brakkenstein is dat het park toekomstbestendig wordt, dat
de cultuurhistorische elementen worden hersteld en dat de biodiversiteit wordt verbeterd.
Deze doelen blijven hetzelfde na de rondgang van 30 maart en daarmee ook de
uitgangspunten van het plan. Om deze doelen op korte termijn te kunnen halen, moesten
ruim 200 bomen gekapt worden, volgens onderzoeken en adviezen. Gezien de grote onrust
die vervolgens ontstond, hebben we besloten om te bekijken hoe we de doelen op een
andere manier kunnen behalen die minder ingrijpend is en over langere tijd verspreid.

53 bomen kappen, 139 bomen uit kapvergunningaanvraag geschrapt
Alles overwegende hebben we het volgende besluit genomen: het aantal tussen nu en 3
jaar te kappen bomen wordt teruggebracht van 204 naar 53 bomen. Uit de oorspronkelijke
aanvraag schrappen we er 139. Dit zijn vooral jonge bomen die kort geleden zijn
aangeplant en die we graag de kans geven te groeien. 12 bomen zijn de laatste jaren al
gekapt vanwege veiligheidsredenen. Wat we gaan kappen, zijn 25 bomen die al afgestorven
zijn en 28 bomen die in slechte staat zijn of belangrijk zijn voor het herstel van de lanen en
de parkstructuur. Dat is dus inclusief de bomen buiten de lanen die we kappen om de
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laanbomen een betere groeikans te geven.

De uitvoering van het plan is aangegeven op de bijgevoegde tekening.

Legenda bij de tekening
Wat wordt er gerooid:
> zwarte stip: dode bomen
> oranje en rode stippen: bomen die belangrijk zijn voor het herstel van de lanen en de
parkstructuur
> grijze stip: bomen die omgevormd zijn tot faunaboom
> grijze cirkel: bomen die eerder zijn gekapt
> groene stip: bomen die nu buiten de rooivergunning vallen

Niet al deze bomen kunnen komende seizoen gerooid worden. De ecologische
onderzoeken zijn leidend in het moment van rooien.

Mogelijke bomenvervanging en -kap in de toekomst
We blijven vasthouden aan de doelen van het revitaliseringsplan. Namelijk dat het park
toekomstbestendig wordt, dat de cultuurhistorische elementen worden hersteld, zoals de
lanenstructuur, en dat de biodiversiteit verbeterd wordt. Voor de uitvoering van (een deel
van) het plan is gekeken naar de huidige situatie in het park en wat wij denken dat
minimaal noodzakelijk is om een goede start met de revitalisering te maken. Dit zal over
enkele jaren anders zijn. Daarom geven wij voor de volledigheid nu al aan dat in de
toekomst delen van lanen vervangen moeten worden. Bijvoorbeeld de beuken in de oost
west laan die nu al aan het aftakelen zijn. Een ander voorbeeld is het uitdunnen van een
bosvak om de meest vitale bomen een betere groeikans te geven. Hiervoor wordt dan
indien noodzakelijk- per situatie een omgevingsvergunning aangevraagd. Om dit te
monitoren, wordt er jaarlijks een schouw in het park gehouden. Dit betekent dat de
uitvoering van het plan jaren in beslag neemt. Het gaat om een langdurig traject.

Nieuwe boom voor iedere gekapte boom
Voor elke boom die we in de laan weghalen, planten we een nieuwe. Verder vullen wij de
plekken waar de afgelopen jaren bomen zijn weggevallen aan met een nieuwe boom zodat
er weer volledige lanen ontstaan. We planten dus 1 op 1 terug in de lanen, ook als er nu
geen boom meer staat.

Alle overige elementen uit de vergunningaanvraag, zoals het verbeteren van de paden,
meubilair en bomen planten buiten de lanenstructuur, blijven hetzelfde. Behalve daar waar
afspraken met de Hortus zijn gemaakt.

Vervolg: aanvraag kapvergunning en fasering herinrichting park
De genoemde wijzigingen worden aangepast in de lopende vergunningprocedure. Er wordt
dus geen nieuwe vergunning aangevraagd.
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Informatieavond
Graag lichten de professionals van de gemeente dit besluit verder toe, net als de plannen
voor park Brakkenstein, en beantwoorden zij uw vragen tijdens een informatieavond. We
verwachten dat deze avond de eerste helft van juni plaatsvindt. Voor deze avond worden u
en de omwonenden van het park uitgenodigd.

Ik hoop dat u zo voldoende op de hoogte bent van wat er staat te gebeuren in park
Brakkenstein en dank u graag nogmaals voor uw bijdrage tijdens de rondgang.

Hoogachtend,
lege van burgemeester en wethouders van Nijmegen

gemeentesecretaris
H.M.F. Bruis
burgemeester
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